

Installation de cartouches Canon

Installation for Canon cartridges

PG-30, PG-40, PG-50, PG-210, CL-31, CL-41, CL-51, CL-52, CL-211

1. Après l'installation d'une cartouche remplie, le message suivant peut apparaître. Appuyez sur OK pour continuer.

After installing your refilled cartridge, the following message may appear. Press OK to continue.



2. Éventuellement, vous aurez message qui vous dit que la cartouche est vide. L'ordinateur ne vous laissera pas imprimer. **N'appuyez sur aucun bouton à l'écran.**

Eventually, you will get a message saying that an ink may have run out. The computer will not let you print. Do not click on anything on screen.



3. Vous devez appuyer pendant 10 secondes sur le bouton **Resume** ou **Stop/Reset** sur l'imprimante. Le message disparaîtra et l'imprimante va imprimer, mais l'ordinateur n'indiquera plus jamais le niveau d'encre de la cartouche.



*You need to press and hold the **Resume** or **Stop/Reset** button on the printer for 10 seconds. The message will disappear and the printer will print, but the computer will never indicate the ink level of the cartridge.*

Vous devez suivre cette procédure pour chaque cartouche que vous avez fait remplir. Cependant, vous n'aurez plus le message d'erreur jusqu'à ce que vous changez la cartouche.

You must follow this procedure for each cartridge that you refilled. However, you will not get the error message again until you change or refill the cartridge.